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Brengparkjes sneller 

schoon 

Wijkgenoten die hun vuilnisbak te vroeg 

aan de weg zetten of grofvuil stiekem 

bij een brengparkje plaatsen, moeten er 

rekening mee houden dat ze iemand 

van het team “Opgeruimd! STRAAT 

netjes” op bezoek krijgen.  

Dit team houdt zich sinds november 

2024 bezig met het schoonhouden van 

de leefomgeving, met name bij de 

wegbrengparkjes. Teamleider Rakesh 

Sital: “We krijgen vaak meldingen van 

inwoners en ondernemers bij welke 

brengparkjes en ondergrondse 

containers ons team gewenst is. We 

werken vervolgens samen met 

Meerlanden om dit snel op te lossen.” 

Die inzet gaat overigens verder dan 

alleen opletten en waarschuwen. Tussen 

het grofvuil en in de containers zoekt 

het team adresgegevens, waarna de 

eigenaar een bezoekje kan verwachten. 

Hierbij wordt samengewerkt met de 

dienst handhaving, die boetes mag 

uitschrijven. In de eerste twee maanden 

gebeurde dat 64 keer bij 295 

geconstateerde overtredingen. 

Het project loopt twee jaar. Daarna 

wordt bekeken of het de moeite loont 

ermee door te gaan. 

Rectificatie 

Meerdere lezers was het in het vorige 

nummer opgevallen dat er abusievelijk 

een woord ontbrak in het stukje over 

Jane Addams. Tijdens de Eerste 
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Wethouder Mariette Sedee liep een dagdeel mee 

met het team Opgeruimd! STRAAT netjes. 

Wereldoorlog vielen geen 17 tot 22 

doden, maar 17 tot 22 miljoen. Het 

doet de redactie plezier dat Paxnieuws 

nauwkeurig en kritisch wordt gelezen. 

Zij belooft nog scherper te letten op de 

correctheid van de teksten. 
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Even voorstellen - 

Karin van Noordenne, 

lid van de wijkraad en 

de commissie Sociaal 

Ik ben Karin Hagenus van Noordenne, 

54 jaar en ik woon in de Kelloggstraat 

met man en dochter. Ik maak graag 

tassen in mijn vrije tijd en heb ooit een 

mbo-opleiding budget coaching gedaan 

en afgerond. 

Waar kom je vandaan en hoe ben je in 

Pax terechtgekomen? 

Van origine kom ik uit Hoogvliet-

Rotterdam en ben ik in 1980 in 

Hoofddorp terechtgekomen met mijn 

ouders en broer en zus. Sinds 2004 

woon ik in de Kelloggstraat. 

Wat bevalt je in Pax? 

Mijn steigertje aan het water achterin de 

tuin. 

Wat kan er beter in Pax? 

Wat mij vooral opvalt in mijn straat en 

wijk is het verval. Slecht onderhoud van 

woningen en onverzorgde tuinen. Ik zie 

helaas delen van de wijk uit balans 

raken. Hiermee bedoel ik de balans 

tussen Nederlanders en medelanders in 

de straten. In de wandelgangen hoor ik 

dat meer bewoners daar tegenaan 

lopen. 

Het algehele onderhoud door de 

gemeente kan, denk ik, vele malen 

beter, net als het onderhoud door 

woonmaatschappijen. 

Welke plek in Pax beveel je in het 

bijzonder aan? 

Jaren geleden zou dat het terras bij café 

De Eersteling zijn geweest, maar helaas 

is dat vergane glorie door de komst van 

de grote Vomar. 

Waarom zit je in de wijkraad? 

Ik hoop door mijn bijdrage in de 

wijkraad weer wat leven in Pax te 

krijgen voor jong en oud, en dat Pax 

weer mag opfleuren door mijn en onze 

bijdrage. 

Wie je nog iets kwijt waar niet naar is 

gevraagd? 

Ik hoop dat er nog wat jongere mensen 

zich willen voegen bij de wijkraad, zodat 

alle leeftijden vertegenwoordigd zullen 

zijn. 
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Ondernemen in Pax - 

Met Marlijn Peeters 

van burn-out naar 

onbegrensde energie 

Pax telt weinig winkels, maar wel veel 

ondernemers. Het gesprek met burn-out 

therapeut Marlijn Peeters uit de 

Söderblomstraat is de eerste in een 

serie waarin ondernemers zichzelf 

voorstellen.  

Wat doe je voor werk? 

‘Ik begeleid vrouwen met burn-

outklachten met als doel dat ze weer 

genoeg energie hebben om de dag door 

te komen.’  

Waarom voornamelijk vrouwen? 

‘Ik werk ook af en toe met mannen, 

maar de worsteling van vrouwen die 

zich vaak verantwoordelijk voelen voor 

veel zaken op het werk en in het gezin 

is mij bekend. Ik wil mensen leren daar 

een betere balans in te vinden. Ook 

mannen met burn-outklachten en die 

zich hierin herkennen zijn natuurlijk 

welkom.  

Hoe ben je 

hiermee 

begonnen? 

‘Ik kon 

altijd al veel 

aanvoelen 

bij andere 

mensen en 

kom uit een 

spiritueel  

 

gezin. Ik heb acht jaar geleden zelf een 

burn-out gehad en heb daarna 

verschillende energetische en spirituele 

opleidingen gevolgd. Ik volg nu een 

tweejarige opleiding tot 

grondingstherapeut. 

‘Het werken als energetisch therapeut is 

tijdens die opleidingen heel natuurlijk 

ontstaan. De focus op mensen met 

burn-out klachten is gaandeweg 

gegroeid en mijn expertise geworden. Ik 

weet nog heel goed hoe het voelt om de 

kinderen naar school te kunnen 

brengen, maar daarna de rest van de 

ochtend uitgeput op de bank te zitten. 

Ik gun iedereen een snellere weg naar 

herstel dan ik zelf heb gehad.’ 

Hoelang doe je dit?  

‘Bijna drie jaar. Eerst naast mijn werk als 

criminologisch onderzoeker bij de 

politie, maar sinds januari werk ik 

fulltime in mijn praktijk.’ 

Hoe is jouw werkwijze? 

‘Ik werk vanuit een spirituele holistische 

visie dat lichamelijke en psychologische 

aspecten van de mens met elkaar 

verbonden zijn. Als er op het ene vlak 

een blokkade is, kan dit op een ander 

vlak tot uiting komen. Om die oorzaak 

te achterhalen kijk ik met mensen terug 

in de tijd en soms ook naar een vorig 

leven. Dan vinden we de oorzaak van 
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bijvoorbeeld hun moeite met nee-

zeggen en perfectionisme. Ik heb vanuit 

verschillende energetische opleidingen 

geleerd hoe je de oorzaak achterhaalt 

en weghaalt. Mensen komen om de drie 

tot vier weken langs en krijgen 

oefeningen voor thuis mee. Een sessie 

duurt een tot anderhalf uur.’ 

Hoe kom jij aan je klanten?  

‘Op dit moment vooral via sociale media 

en mond-tot-mond reclame. Nieuw is 

het gratis inloopspreekuur in De 

Boerderij. Donderdags van 10 tot 11 

uur. Ik zie en spreek veel cliënten met 

burn-outklachten die zich onbegrepen 

voelen. Zij zouden het fijn vinden om 

laagdrempelig te spreken met mensen 

die door hetzelfde proces gaan. In dit 

groepsspreekuur wisselen we ervaringen 

uit.’ 

Waar is je werkruimte?  

‘Thuis in de Söderblomstraat. Daar werk 

ik fysiek met mijn cliënten, maar ook 

online’  

Wat onderscheidt je van andere 

therapeuten? 

 ‘Ik zie burn-out niet als een ziekte 

waarna je weer de oude bent als de 

behandeling achter de rug is, maar ik 

wil echt de oorzaak achterhalen en 

helen zodat je na de therapie anders in 

het leven staat.’  

 Waar wil naar toe met je werk? 

 ‘Idealiter naar een wereld waar dit niet 

meer voorkomt. Waarin we liever voor 

onszelf zijn. Weg met de rat race van 

deze tijd. Leren meer in het nu te leven. 

Dat kan door onze eigen grenzen te 

kennen en je daaraan houden.’ 

Wanneer is je bedrijf een succes 

geworden? 

 ‘Als ik iedere dag mensen mag helpen 

om uit de spiraal van vermoeidheid te 

komen en weer rust in hun hoofd en lijf 

te laten ervaren.’ 

Waar kunnen mensen meer over jou 

en je jouw werk te weten komen? 

Op mijn website en ik ben actief op 

verschillende platformen zoals 

Facebook, Instagram en LinkedIn.  

 

Bent u ondernemer en wilt ook in aanmerking 

komen voor een interview in Paxnieuws? Stuur 

een mail naar de redactie. 

  

 

Wil je mensen nog iets meegeven? 

 

Neem iedere dag kleine momentjes om 

te ontspannen. Beter 10 x 2 minuten 

ontspannen dan 1 x 20 minuten. 

Daarom heb ik deze 1 minuut 

ontspanningsvideo voor je opgenomen.  

 

http://www.marlijnpeeters.nl/
http://www.facebook.com/OnbegrensdeEnergie
http://www.instagram.com/onbegrensdeenergie
https://www.linkedin.com/in/marlijnpeeters/
mailto:paxnieuws@wijkraadpax.nl
https://www.marlijnpeeters.nl/ontspanning-pax-nieuws
https://www.marlijnpeeters.nl/ontspanning-pax-nieuws
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Straatnaamgevers – 

Prof. dr. Tobias Asser, 

een sobere workaholic 

Postzegelverza

melaars 

kennen hem 

als de man die 

in 1991 op een 

zegel van 80 

cent werd 

afgedrukt in 

een serie over 

Nederlandse Nobelprijswinnaars. Tussen 

de vele economen, scheikundigen en 

natuurkundigen was Tobias Asser 

(1838-1913) de enige Nederlander met 

de Nobelprijs voor de Vrede (1911) op 

zijn naam. Een andere Nederlander, 

Gerrit Jan van Heuven Goedhart, had er 

overigens ook bij kunnen staan, maar 

officieel ging de prijs in 1954 naar het 

Bureau van de Hoge Commissaris voor 

de Vluchtelingen, waarvan Van Heuven 

Goedhart toen de directeur was.  

Assers verdienste was dat hij zich in 

1899 tijdens de eerste Haagse 

Vredesconferentie sterk had gemaakt 

voor een internationaal verdrag waarin 

onder meer werd besloten dat er geen 

bombardementen vanuit luchtballonnen 

zouden worden gepleegd, dat er een 

verbod kwam op het gebruik van 

chemische wapens en dumdum kogels. 

De tweede Vredesconferentie vond 

plaats in 1907. Deze maandenlange 

conferentie werd, net als de eerste van 

acht jaar daarvoor, omlijst door 

recepties, bals, ontvangsten, soirees en 

déjeuners voor het aanwezige corps 

diplomatique. Dergelijke feesten waren 

geen bijeenkomsten waar Asser zich 

thuis voelde. De jurist was een sobere, 

ietwat gesloten man met een ontzaglijke 

werkdrift. Asser zat liever in zijn 

studeervertrek dan dat hij zich tijd 

gunde voor diners, small talk en 

gezelligheid. 

Hij stamde, zoals de meeste 

straatnaamgevers van Pax, uit een 

deftige familie. In zijn geval was dat een 

joods geslacht van juristen, raadsheren, 

hoogleraren, advocaten en ministers. 

Asser ontving meerdere eredoctoraten 

en geldt als een van de grondleggers 

van Den Haag als juridische hoofdstad 

van de wereld.  

Hij werd in Nederland zo gewaardeerd 

dat hij in 1904 werd benoemd tot 

minister van staat. De officiële 

waardering van het buitenland volgde in 

1911 toen hij de Nobelprijs voor de 

Vrede ontving.  

Bij zijn overlijden op 29 juli 1913 stond 

in vrijwel alle kranten een uitgebreid 

verslag van zijn uitvaart. Die was dan 

ook bijzonder. Speciaal voor de 

gelegenheid maakte de begrafenisstoet 

als eerbetoon een ommetje langs het 

Vredespaleis, dat een maand later 

officieel 

werd 

geopend. 
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Kort nieuws 

Bewoners van de Hammarskjöldstraat 

krijgen binnenkort een brief van 

netbeheerder Liander dat in de maand 

april het kabelnet wordt vervangen. Een 

en ander heeft tot gevolg dat de 

vuilnisbakken soms op een andere 

plaats moeten worden opgesteld. 

Er is onduidelijkheid over de werking en 

de capaciteit van de warmtepompen in 

de te isoleren huizen in de Bernadotte- 

en de Kelloggstraat. Dit heeft 

verhuurder Ymere laten weten in een 

brief aan de bewoners. Daarom is 

besloten tot uitstel van de termijn 

waarin zij moeten aangeven of zij 

akkoord gaan met de voorgenomen 

renovatie. Ymere heeft met de 

bewonerscommissie afgesproken dat 

deze draagvlakmeting pas wordt 

begonnen als alles duidelijk is. Of dit 

uitstel ook gevolgen heeft voor het 

gehele project is nog niet duidelijk. 

De fietspaden langs de Paxlaan worden 

dit jaar niet opgeknapt, al had de 

wijkraad daar nadrukkelijk om verzocht 

na vergelijking met fietspaden in andere 

wijken. Ten einde raad heeft de wijkraad 

in een brief aan de gemeenteraad 

verzocht het gemeentebestuur op 

andere gedachten te brengen.  

De tijd dringt voor de renovatie van de 

Bernadottesteeg achter de Vomar. 

Gemeente en Hoorne Vastgoed 

steggelen over maatregelen om de weg 

geschikt te maken voor de Vomar-

vrachtauto’s én veilig te houden voor 

fietsers en voetgangers. Mededeelzaam 

zijn beide partijen niet. De tijd dringt, 

omdat volgens de landelijke wetgeving 

van 15 maart tot 15 september geen 

bomen mogen worden gekapt. Drie 

bomen verhinderen het inpandig lossen 

bij de Vomar. De kapvergunning is 

inmiddels wel verleend. 

Drie onderwijsinstellingen, het Hoofd-

vaartcollege aan de Paxlaan, de 

Internationale Schakelklas ((ISK) in de 

Hammarskjöldstraat en De Linie aan de 

Hoofdweg, zijn gesloten en gaan samen 

verder aan de Rietvoornlaan (bedrijven-

terrein De President). Het Hoofdvaart 

College en ISK heten voortaan samen 

Avantis College, en De Linie heeft de 

nieuwe naam Rietland College. Voor 

belangstellenden zijn er twee open 

dagen, en wel op dinsdag 11 maart 

(18.00-20.30 uur) en woensdag 12 

maart (15.00-18.00 uur). Wat er met het 

leegstaande gebouwen gaat gebeuren is 

nog niet bekend. 

In de Dunantstraat worden pas de 

tweede helft van mei nieuwe bomen 

geplant. De reden daarvoor is dat die 

bomen als het ware ‘in’ de straat komen 

staan waardoor de aannemer het werk 

aan de groeiplaatsen alleen kan 

uitvoeren als het droog weer is. 

Gewoonlijk worden bomen in de 

maanden oktober tot en met maart 

geplant, zoals in de Kelloggstraat en de 

Bernadottestraat 

inmiddels is 

gebeurd.  



PAXNIEUWS Nr. 18 28 februari 2025 

23 dec   

 

Pagina 7 

Wat te doen in De 

Boerderij? 

Donderdag 27 februari is het eerste 

wekelijkse burn-out spreekuur, waar 

Marlijn hierboven al over sprak. 

Iedereen met burn-out klachten is 

welkom. In een klein groepje worden 

ervaringen gedeeld, ontspannings-

oefeningen gedaan of ontvang je 

praktische tips. 

Op zaterdag 1 maart vindt er vanaf 

12.00 tot 16.30 uur een Oekraïens 

feest plaats met onder andere muzikale 

optredens, dans, pannenkoeken, 

sieraden, lekkernijen, kleding en nog 

veel meer. 

Er wordt om 12.30 begonnen met een 

concert/dansvoorstelling. Dat duurt tot 

14.00 uur, waarna er om 14.30 uur een 

braderie met lekkernijen en workshops 

te bezoeken valt. 

De inloop is om 12.00 en van de 

bezoekers voor de muziek- en 

dansvoorstelling wordt verwacht dat ze 

een donatie geven vanaf 7 euro. De 

braderie daarna is gratis toegankelijk. 

De dag erna, zondag 2 maart, wordt er 

Braziliaans carnaval 

gevierd. Het begint 

om 18.00 uur en 

duurt tot het is 

afgelopen. De 

toegang is gratis. Ook 

bezoekers met stijve 

heupen, zonder bikini 

of verentooi zijn van 

harte welkom.  

Donderdag 6 maart begint om 13.00 de 

eerste aflevering van de wekelijkse 

sjoelmiddag. De deelname is gratis en 

de beheerders Ellen en Daphne beloven 

daarnaast dat de deelnemers een gratis 

kopje koffie of thee en wat lekkers 

krijgen. De bedoeling is dat de 

sjoelmiddag om 15.00 uur is afgelopen. 

Het is wel gewenst je tevoren aan te 

melden. 

Kinderen die van popcorn, film en 

limonade houden kunnen op 9 maart 

van 13.30 tot 15.30 van een 

filmmiddag voor kinderen genieten. 

De toegang kost 1 euro, inclusief 

versnaperingen. De kinderfilmmiddagen 

worden maandelijks herhaald.  

Zondag 16 maart is een spirituele 

beurs. De eerste beurs in oktober was 

een groot succes met veel enthousiaste 

standhouders en bezoekers. Van 

mediums tot healers, readings en 

energetisch therapeuten. Daarnaast zijn 

er allerlei verkoopstandjes van kristallen 

tot rauwe honing. Er is voor ieder wat 

wils te vinden. De beurs is van 10.00-

16.30. 

Woensdag 26 maart is er tussen 13.00 

en 16.00 uur een Lego-ruilbeurs voor 

kinderen tot en met twaalf jaar, 

mits vergezeld van ten minste één 

ouder of verzorger. Wie Lego te 

ruilen heeft (verkoop is niet 

toegestaan!) kan een ruiltafel 

reserveren door een mailtje te 

sturen naar boerderij@maatvast.nl.  

https://maatvast.nl/locatie/wijkcentrum-de-boerderij/
https://maatvast.nl/locatie/wijkcentrum-de-boerderij/
https://www.marlijnpeeters.nl/burnout-spreekuur-hoofddorp
https://www.marlijnpeeters.nl/burnout-spreekuur-hoofddorp
https://www.facebook.com/photo/?fbid=2397027757306759&set=gm.1166252328498372&idorvanity=1045124507277822
https://www.facebook.com/photo/?fbid=2397027757306759&set=gm.1166252328498372&idorvanity=1045124507277822
mailto:boerderij@maatvast.nl


PAXNIEUWS Nr. 18 28 februari 2025 

23 dec   

 

Pagina 8 

Correspondentierubriek 

Langparkeerders 

H.M.S was opgevallen dat de 

parkeerplaats bij de Vomar (kant 

Lutulistraat) regelmatig helemaal vol 

staat, terwijl het in de Vomar zelf rustig 

is. Ze acht het interessant om te 

onderzoeken of langparkeerders die 

met de bus naar Schiphol gaan deze 

plek hebben ontdekt.  

Antwoord: Dat langparkeerders de 

Vomar en omgeving hebben ontdekt is 

geen geheim meer. Het 

capaciteitsprobleem werd al eerder door 

omwonenden aangekaart toen Hoorne 

Vastgoed nog maar de plannen voor de 

vernieuwde Vomar presenteerde. 

Projectontwikkelaar Jasper Reekers 

antwoordde toen laconiek dat Hoorne 

Vastgoed binnen de parkeernormen van 

de gemeente opereerde. Met andere 

woorden: het was een zaak van de 

gemeente.  

Die liet later bij monde van 

gebiedsmanager David Michel weten 

dat als de bewoners dat wensten er een 

blauwe zone kon worden gemaakt. Daar 

zitten echter ook haken en ogen aan, 

want naast een “waterbedeffect” zullen 

direct betrokkenen een 

parkeervergunning moeten kopen voor 

ongeveer 80 euro per twee jaar.  

Zo ver zal het voorlopig niet komen, 

maar als te zijner tijd de 32 

appartementen boven de Vomar 

verrijzen, zal dit onderwerp beslist nog 

een keer ter sprake komen. Tot die tijd 

is het langdurig parkeren van een auto 

op een plek die eigenlijk bedoeld is voor 

omwonenden of winkelbezoekers, niet 

verboden. Het is niet anders. 

 

AED’s 

Lezer C.N. vraagt zich af hoe het staat 

met het aantal AED’s in de wijk. Het 

antwoord hierop is te vinden op de 

website www.hartslag.nu, en luidt: één. 

De ‘Automatische Externe Defibrillator’ 

hangt naast de deur van De Boerderij. 

Mogelijk zijn er nog meer, maar dan 

hangen die binnenshuis. En dan wordt 

het lastig, want de overlevingskans is 

het grootst als na een hartstilstand de 

AED binnen zes minuten wordt 

aangesloten. Er zelf eentje kopen of 

huren kan ook. Reken op 1.000 euro of 

30 euro per maand. 

Hondenpoep 

Een andere mail kwam van P.d.V, die 

melding maakte van het feit dat het hem 

was opgevallen dat “er de laatste drie 

maanden steeds meer uitwerpselen van 

honden op de stoep liggen.”. “Misschien 

een mooi onderwerp”, was zijn 

suggestie. 

Dat is inderdaad een mooi en in elk 

geval een duidelijk onderwerp. Op de 

website www.gemeente.nu staat een top 

tien van ergernissen van burgers. Op 

nummer 1 staat, inderdaad, 

hondenpoep, gevolgd door vuurwerk en 

zwerfafval. 

Als het de bedoeling is dat de nummer 

1-positie van hondenpoep enkele 

plaatsen zakt, dan werkt Paxnieuws daar 

van harte aan mee, zij het met weinig 

vertrouwen in de goede afloop, want al 

in 1999 stond in de bundel Sta op en 

wankel van Ingmar Heytze het 

volgende wanhopige gedicht: 

  

http://www.hartslag.nu/
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Warme stront 

Ik kan een hoop hebbe, 

Modder op me pijpe, 

Kots op straat, een portiek 

Met naalde stamp ik met droge oge 

Doorheen, daar ben ik 

Werkelijk heel hard in. 

 

Maar hondenstront in oktober, 

Net gelegd, warm nog, 

Onder me zole, nee! 

 

Blijf vooral uw opmerkingen en 

suggesties insturen. Ook foto’s zijn 

welkom. De redactie is er blij mee. 

Houdt er dan rekening mee dan we uw 

naam afdrukken, tenzij u daar bezwaar 

tegen maakt.  

 

 

 

 

 

 

Personalia 

Wijkcentrum De Boerderij heeft een 

nieuw gezicht: Beheerder Daphne 

Wijkhuizen is de opvolger van Lizzy 

van Hal. 

Ook de wijkraad heeft er een nieuw 

gezicht bij gekregen: Gerard Weijers.  

Gezocht: Secretaris 

wijkraad  

Daarnaast is de wijkraad nog steeds op 

zoek naar een lid van het dagelijks 

bestuur, die de functie van secretaris 

op zich wil nemen. Secretaris van de 

wijkraad zijn, houdt in dat hij of zij de 

binnenkomende post verdeelt over de 

werkgroepen. Voor de notulen van de 

zeswekelijkse vergaderingen wordt 

reeds gezorgd. Meer informatie is te 

vinden op de website van de wijkraad. 

 

mailto:paxnieuws@wijkraadpax.nl
mailto:paxnieuws@wijkraadpax.nl
http://www.wijkraadpax.nl/

